

特别为意大利马可波罗和图兰朵学生设计的意大利语言课程



**ITALIAN**  
LANGUAGE  
C O U R S E  
FOR  
**MARCO POLO**  
AND  
**TURANDOT**  
STUDENTS

这个课程和书籍是专为中国学生设计的。目标是让学生在6个月的课程以内可达到B1级水准。我们所用的“*In italiano*”意大利语言教学方法和对比语法课本已经在中国使用多年。在课程的最后一部分将集中在特定或所需的语言技能（设计词汇，美术，摄影，音乐）。



The course is tailored specifically for Chinese students, with the goal of raising them to a “B1 Level” in only six months.

For years the *In italiano* method, along with supplementary grammar book, has been used in China to study Italian. The final part of the course is focused on the acquisition of vocabulary proper to one's chosen profession or area of study.



### “阿西西意大利语言学院”（ALIA）

是一间国际著名的意大利语言文化学院。由语言学家丘安吉洛博士（Angelo Chiuchiù - *In italiano* 和额外特别为中国学生设计的补充书籍作者）1993年成立。这所学院全年开放，接收来自世界各地的学生，学者和专业人士。该学院获得意大利教育部认可。自2008年以来与许多美国大学合作（例如太平洋大学 [University of the Pacific]，伊隆大学 [Elon University] 和Neumann大学 [Neumann University]）。学校坐落在阿西西的历史中心。

### Accademia Lingua Italiana Assisi

The Accademia Lingua Italiana Assisi is an international school for Italian language and culture founded in 1993 by Dr. Angelo Chiuchiù, linguist and author of *In italiano* and its supplement for Chinese language students. The school is open year round and receives students, scholars, and professionals from all over the world. Located in the heart of the historical center of Assisi, the Accademia is certified by the Italian Ministry of Education, and since 2008 has partnered with various universities in the United States (University of the Pacific, Elon University and Neumann University).



## 阿西西

阿西西是圣方济各的诞生地，与济秩序的关系密切。如今，阿西西的中世纪艺术杰作，如圣方济各大教堂，契马布埃，彼得罗·洛伦泽蒂，西蒙·马丁尼和乔托的名画，以成为意大利和欧洲艺术和建筑发展的重要基本参考点。

联合国教科文组织共同指定阿西西的主要历史名胜为世界遗产。

阿西西离罗马200公里，离佛罗伦萨130公里。

## ASSISI

Assisi is the birthplace of St. Francis (1181-1226), who was the founder of the Franciscan Order, a community of religious men and women now spread all over the world. On account of the many masterpieces of medieval art that can be found there, such as the Basilica of San Francesco and the paintings by Cimabue, Pietro Lorenzetti, Simone Martini and Giotto, Assisi has become a major reference point for the development of Italian and European art and architecture. Only 130 km from Florence and 200 km from Rome, Assisi has been designated as a World Heritage Site by UNESCO.





## ACCADEMIA LINGUA ITALIANA ASSISI

ALIA 是CILS考试指定大学中心  
该学院获得意大利教育部认可  
恩布里亚省政府与阿西西市政府都支持ALIA

University centre of CILS exams  
Officially certified by the Italian Ministry of Education  
Recognized for excellence by Assisi Town Council  
and Umbria Regional Council

地址: Via Tiberio d' Assisi, 10 - 06081 Assisi

电话/传真 + 39 075 815 281

网址: [www.aliassisi.it](http://www.aliassisi.it) 邮件 [info@aliassisi.it](mailto:info@aliassisi.it)

 aliassisi  [www.facebook.com/aliassisi](http://www.facebook.com/aliassisi)

ALIA现与以下国际学院合作:

The Accademia Lingua Italiana cooperates with:

佩鲁贾P. Vannucci 美术学院, 提供如下课程  
绘画, 雕塑, 透视画法, 设计和, 艺术教学法



Accademia di Belle Arti Pietro Vannucci Perugia - [www.abaperugia.org](http://www.abaperugia.org)

- Courses: design, sculpture, painting, scenography

佛罗伦萨美术自由学院, 提供如下课程  
设计和摄影课程



LABA - Libera Accademia di Belle Arti di Firenze - [www.laba.biz](http://www.laba.biz)

- Courses: design, photography

佩鲁贾F. Morlacchi音乐学院



Conservatorio di Musica di Perugia Francesco Morlacchi - [www.conservatoriooperugia.com](http://www.conservatoriooperugia.com)

Conservatorio Steffani Castelfranco Veneto - [www.steffani.it](http://www.steffani.it)



佩鲁贾语言调节学院

英语、法语、德语、西班牙语等大学课程。

Istituto di mediazione linguistica di Perugia - [www.laureamediazionelinguistica.it](http://www.laureamediazionelinguistica.it)

- University courses of French, German and Spanish for tourism and business operators and for linguistic and literary operators.



特别为意大利马可波罗和图兰朵学生设计的意大利语言课程